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LIPIS: Angkatan Koperasi Kebang- 
saan Malaysia (Angkasa) menca- 
dangkan lebih 1,200 pentemak 
ikan sangkar di negeri ini berga- 
bung di bawah Konsortium Ikan 
Pahang bagi membela nasib me- 
reka.

Presiden Angkasa; Datuk Seri 
Dr. Abdul Fattah Abdullah ber- 
kata, setakat ini kira-kira 900 
pentemak menyertai konsortium 
itu dan selebihnya bergerak ‘solo’ 
sekali gus berdepan masalah se- 
perti kekurangan benih ikan.

Menumtnya, Angkasa sehing- 
ga kini sudah menyalurkan 
RM500,000 kepada konsortium 
itu sebagai bantuan bekalan be- 
nih ikan temtama patin dan tila-

SEORANG penternak di Temerloh, Pahanggusar memikirkan pengualaran ikan sangkar miliknya yang 
semakin berkurangan kerana risiko ikan mati semakin meningkat. - UTUSAN/NORHAFIZAN ZULKIFLI

patin di negeri ini. tika ini adalah masalah kekura- “Jadi, apabila sungai cetek,
Bam-bam ini, dilaporkan ba- ngan ikan patin hingga mengaki- susahlah pengusaha atau penter-

hawa bekalan ikan patin sangkar batkan ramai peniaga terpaksa nak untuk menghasilkan bekalan
di daerah Jerantut dan Temerloh mencari altematif untuk meng- ikan mencukupi kepada peniaga.
bukan sahaja semakin kritikal gantikanikansungaiitu. 1 “Sebab itulah saya cadangkan
malah dijangka hanya mampu Menumtnya, beliau difaham- setiap pentemak perlu mengang- 
bertahan dalam tempoh bebera- kan isu membabitkan bekalan gotai Konsortium Pentemak Ikan
pa bulan lagi ekoran kekurangan ikan patin ini bukan berpunca Pahang boleh mewakili semua
benih ikan. daripada kekurangan benih ikan pentemak, bukan hanya penter-

Abdul Fattah berkata, antara itu, tetapi lebih kepada isu sungai nak ikan patin, ikan kerai dan ikan
isu yang mendapat perhatian ke- yang semakin cetek. lain pun teijejas juga,” katanya.

pia.
“Pentemak yang menyertai 

konsortium ini sebenamya tiada 
masalah mendapat bekalan benih 
ikan kecuali penternak ‘solo’ yang 
bergerak secara bersendirian.

“Namun begitu, pihak konsor- 
tium tumt mengakui masalah di 
luar jangka seperti pemanasan 
global dan Sungai Pahang semak- 
in cetek mempengamhi pembe- 
saran dan upaya hidup ikan,” 
katanya di sini semalam bagi 
menjawab isu kekurangan benih
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